

# ÉDOUARD MONTASSUT

## PAUL BONNET

### COMMON TASK

July 30 - August 29, 2020

Paul Bonnet's paintings present themselves as active interfaces between the outside and inside of the canvas surface. Produced over the past four months, the five paintings displayed in the exhibition are the result of a slow process of color sedimentation, accumulation of signs, and saturation of the pictorial space. *Common Task* is the title of Paul Bonnet's first solo exhibition at the gallery.

Paul Bonnet (b. 1990, FR) lives and works in Paris. His works have been previously exhibited in Paris (High Art, Tonus) Cologne (Real Positive), London (White Crypt) & Austria. *Common Task* is his first solo exhibition at the gallery. Forthcoming exhibitions include a duo presentation with Kaoru Arima at Frieze London 2020.

# ÉDOUARD MONTASSUT

## PAUL BONNET

### COMMON TASK

30 juillet - 29 août, 2020

Les peintures de Paul Bonnet se présentent comme des interfaces actives entre l'extérieur et l'intérieur de la surface de la toile. Réalisées au cours des quatre derniers mois, les cinq peintures présentées dans l'exposition sont le résultat d'un lent processus de sédimentation de couleurs, d'accumulation de signes et de saturation de l'espace pictural. *Common Task* est le titre de la première exposition personnelle de Paul Bonnet à la galerie.

Paul Bonnet (1990, FR) vit et travaille à Paris. Ses oeuvres ont été précédemment exposées à Paris (Tonus, High Art), Cologne (Real Positive), Londres (White Crypt), et en Autriche. *Common Task* est le titre de sa première exposition personnelle à la galerie. Ses expositions à venir incluent